
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 20. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 19
Vil ministeren tage initiativ til regelændringer, der minimerer risikoen for, at en
kommune ikke anviser passende boliger for at undgå at skulle udbetale bolig-
sikring - eksempelvis ved at anvise etværelses ungdomsboliger til familier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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